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Zápis č. 3/2022-26 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 19. června 2023, 16.30 – 17:15, OÚ Bludov  

 

Přítomni: Bc. Veronika Balharová, prof. PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., Dagmar Banková, 

Martin Böser, Kamil Hájek, Bc. Barbora Haušková, Marie Jánětová, Mgr. Jakub Jelínek, 

Karolína Kotrlá 

 

Omluveni: Hana Činková 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Dotační program obce na rok 2024 – návrh novelizace pravidel 

3. Různé  

 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Předseda se krátce vrátil k bodům, které komise projednala na svém minulém zasedání. 

Informoval o tom, že rada obce a zastupitelstvo převzaly zcela návrh, který vzešel 

z komise kulturní, mládeže a sportu. 

 

2. Dotační program obce na rok 2024 – návrh novelizace pravidel 

 

Předseda komise vyzval členy komise k přednesení případných návrhů změn stávajícího 

textu pravidel dotačního programu obce. 

Byl přednesen společný návrh S. Balíka a J. Jelínka, který reaguje na podněty a nejasnosti, 

které se objevily v únoru při rozdělování dotací na rok 2023. Navrženy jsou tyto změny: 

a) v okruhu způsobilých žadatelů nahradit bod b) tímto novým zněním: „b) spolek nebo 

pobočný spolek se sídlem v Bludově,“ 

b) přílohy žádosti doplnit o dvě nové přílohy reagující především na změnu legislativy: 

5. „Žadatel o dotaci z dotačního titulu A, C, D1, D2, který je osobou zapsanou do 

veřejného rejstříku, k žádosti předloží výtisk ze Sbírky listin, z níž bude patrné, že 

žadatel má ve Sbírce listin založeny účetní závěrky za období nejméně tří let 

předcházejícím roku před podáním žádosti o dotaci, pokud nedošlo ke vzniku této 

osoby později (tj. při podání žádosti o poskytnutí dotace v kalendářním roce 2024 se 

jedná o účetní závěrky za kalendářní rok 2020, 2021 a 2022). Nesplnění podmínky 

zveřejnění těchto dokumentů ve Sbírce listin, které může ověřit také Obecní úřad 

Bludov náhledem do Sbírky listin žadatele o dotaci, znamená nesplnění formálních 

kritérií žádosti. 

6. Žadatel o dotaci, který je osobou zapsanou do veřejného rejstříku, k žádosti přiloží 

úplný nebo alespoň částečný výpis z evidence skutečných majitelů podle zákona č. 

37/2021 Sb., o evidenci skutečných majitelů, ve znění pozdějších předpisů, který 

nebude starší tří měsíců přede dnem podání žádosti; výpis si žadatel obstará sám a na 

své náklady.“   

c) nové znění bodu 1 Kritérií pro hodnocení žádosti: „V první fázi hodnotí obecní úřad 

formální kritéria žádosti. Žádost podaná mimo lhůtu pro podání žádosti, žádost 

neúplně vyplněná, podaná na jiném formuláři, neobsahující předepsané přílohy nebo 

nesplňující výše popsané podmínky, nebude dále projednána a bude žadateli vrácena 

bez věcného vyřízení.“ 
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Komise tento návrh jednomyslně podpořila. 

 

3. Různé 

 

S. Balík otevřel debatu na téma scházejícího hřiště/plácku pro neorganizovaný sport mládeže 

v centru obce. Nemá jít o zvlášť vybavené hřiště, spíš o prostor, který by byl volně přístupný 

a kde by bylo možné kopat míčem na bránu apod. 

Komise diskutovala možnosti umístění takového prostoru – např. vyčleněním části plochy ve 

farském areálu, u školy apod. 

Komise doporučuje radě obce, aby posoudila potřebu nalezení herního prostoru pro 

neorganizovanou dorůstající mládež a nabízí součinnost při hledání řešení. 

 

Komise krátce diskutovala četnost konání nejrůznějších kulturních a sportovních akcí od jara 

do podzimu s tím, že pochválila skutečnost, že nedochází k překryvu konání těchto akcí. 

Doporučuje vedoucí kulturního domu, aby se pokoušela i do budoucna koordinovat 

pořadatele při hledání termínů tak, aby se nepřekrývaly. 

 

Příští zasedání komise se bude konat 18.9.2023 od 16.30 hod. 

 

Zapsal: Stanislav Balík 


